



TECH
FOR
GOOD.

gonimble.com/FAQs

Customer Service:

Web - gonimble.com/support

Email - hello@gonimble.com

EN

LED Charge Indicator: Click Power Button once. Up to 4 white LEDs will illuminate to show charging status and current battery level.

Note: A green LED indicates Power Delivery (PD) or Quick Charge (QC) mode when charging a compatible device or recharging the Champ battery.

Turn Charger On & Start Charging: Connect your device to begin charging automatically. One click will wake up the battery and start charging if Champ is in sleep mode.

Turn Charger Off & Stop Charging: Stop charging by disconnecting your device or double click the Power Button to enter sleep mode. Champ will enter sleep mode automatically after the device is fully charged or disconnected for 30~40sec. Champ will also enter sleep mode if a cable is connected but no chargeable device is detected.

Recharging the Champ Battery: Connect the included cable to a power source like a Nimble USB Wall Charger and then insert the Type-C connector into the battery's USB-C port. From 0%, Champ will take 2-4 hours to recharge. You can recharge the Champ battery using the USB-C Input while charging a device via USB-A Output.

Trickle Charge Mode: Press and hold Power Button for 3 seconds to start Trickle Charging. Ideal for small devices like wearables and wireless headphones.

Important Care Instructions: Stop using this product if it becomes damaged. Never dispose of batteries in the garbage. Bring worn out batteries to your local battery recycling center or return to Nimble for responsible reclamation. Clean the product using a dry cloth. Do not expose to liquids. Avoid extreme heat, hot environments and direct sunlight when charging.

FR

Indicateur de charge LED: Cliquez une fois sur le bouton d'alimentation. Jusqu'à 4 LED blanches s'allumeront pour indiquer l'état de charge et le niveau actuel de la batterie.

Remarque: Une LED verte indique le mode Power Delivery (PD) ou Quick Charge (QC) lors du chargement d'un appareil compatible ou de la recharge de la batterie Champ.

Allumez le chargeur et commencez à charger: Connectez votre appareil pour commencer à charger automatiquement. Un clic réveillera la batterie et commencera à charger si Champ est en mode veille.

Éteignez le chargeur et arrêtez de charger: Arrêtez la charge en déconnectant votre appareil ou double-cliquez sur le bouton d'alimentation pour passer en mode veille. Champ entrera automatiquement en mode veille après que l'appareil soit complètement chargé ou déconnecté pendant 30 ~ 40sec. Champ passera en mode veille si un câble est connecté mais qu'aucun appareil rechargeable n'est détecté.

Recharger la batterie du Champ: Branchez le câble fourni à une source d'alimentation comme un chargeur mural USB Nimble, puis insérez le connecteur Type-C dans le port USB-C de la batterie. À partir de 0%, Champ prendra 2-4 heures pour se recharger. Vous pouvez recharger la batterie Champ en utilisant l'entrée USB-C tout en chargeant un appareil via la sortie USB-A.

Mode de charge d'entretien: Appuyez sur le bouton d'alimentation et maintenez-le enfoncé pendant 3 secondes pour démarrer la charge d'entretien. Idéal pour les petits appareils comme les appareils portables et les écouteurs sans fil.

Instructions d'entretien importantes: Arrêtez d'utiliser ce produit s'il est endommagé. Ne jetez jamais les piles à la poubelle. Apportez les piles usagées à votre centre de recyclage de piles local ou rapportez-les à Nimble pour une collecte responsable. Nettoyez le produit avec un chiffon sec. Ne pas exposer à des liquides. Évitez la chaleur extrême, les environnements chauds et la lumière directe du soleil lors de la charge.

Champ Battery Capacity / Capacité de la batterie Champ:

20,000mAh battery with 65W PD Fast Charging
Dual USB-C Input / Output Ports

Une batterie de 20,000mAh avec recharge rapide PD de 65W
Ports d'entrée / sortie USB-C double

Battery / Batterie:

14.4V / 5,000mAh / 72Wh

Power Bank Capacity / Capacité de la batterie externe:

5V 12Wh, 9V 12Wh, 12V 13Wh, 15V 11Wh, 20V 12Wh

Input / Entrée:

USB-C1 or USB-C2
5V/3A, 9V/3A, 12V/3A, 15V/3A, 20V/2.25A

Output / Sortie:

USB-C1 or USB-C2 (65W max)
5V/3A, 9V/3A, 12V/3A, 15V/3A, 20V/3.25A

Shared Output / Sortie Partagée:

USB-C1: 45W
USB-C2: 20W

